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Protokół nr 13/2016 
 

posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Inowrocławia, odbytego  

w dniu 8 lutego 2016 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia. 

------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 9
00

,  zakończyło się o godz.10
30

. 
 

Przebieg obrad: 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji, pan Janusz Radzikowski, który na 

podstawie listy obecności stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy wymagane 

przepisami kworum, w związku z czym obrady są prawomocne. 
 

Listy obecności członków Komisji oraz zaproszonych gości stanowią załącznik nr 1 

do protokołu. Na posiedzenie Komisji spóźniła się p. Magdalena Łośko. 
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Zapoznanie się z funkcjonowaniem największego Zakładu Lecznictwa 

Uzdrowiskowego „Solanki Uzdrowisko Inowrocław”. 

2. Sprawozdanie z działalności Komisji za 2015 r.  

3. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

4. Sprawy bieżące. 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Proszę o zamianę kolejności omawiania poszczególnych pkt porządku obrad. 

Zmianę porządku obrad przyjęto jednogłośnie 4 głosami za. 
                            
Ad.1  Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Romuald Cilski – Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego 

w rejonie ulic: Wojska Polskiego, Ludwika Błażka, Jana Molla i al. 800-lecia 

Inowrocławia. Stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 

Janusz Radzikowski - Przewodniczący Komisji: 

Jaki jest cel tego projektu uchwały? 
 

Romuald Cilski – Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego: 

Celem zmiany planu miejscowego jest m.in. rozszerzenie sposobu zagospodarowania 

nieruchomości polegającej na umożliwieniu wprowadzenia na terenie obecnego 

parkingu usług oraz korekta układu komunikacyjnego, który ureguluje faktyczny  

i prawny stan nieruchomości.  
 

Janusz Radzikowski - Przewodniczący Komisji: 

Czy są jeszcze inne pytania? Nie widzę. Przechodzimy do głosowania. 
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 
 

głosowanie: za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Romuald Cilski – Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego 

w rejonie ulic. Wojska Polskiego i al. 800-lecia Inowrocławia. Projekt stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu.  
 

Janusz Radzikowski - Przewodniczący Komisji: 

Czy są pytania? Nie widzę. Przechodzimy do głosowania. 
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 
 

głosowanie: za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Ad.2 Sprawozdanie z działalności Komisji za 2015 r.  
 

Janusz Radzikowski - Przewodniczący Komisji: 

W materiałach na posiedzenie Komisji otrzymaliście Państwo projekt sprawozdania  

z pracy Komisji za 2015 r. Czy są uwagi do sprawozdania? 
 

Maciej Basiński: 

Ja mam tylko uwagę do zapisanego w sprawozdaniu wniosku Komisji dot. Straży 

Miejskiej. Mieliśmy doprecyzować ten wniosek.  
 

Janusz Radzikowski - Przewodniczący Komisji: 

Pamiętam o tej sprawie, ale z uwagi na to, że dzisiejsze posiedzenie Komisji odbywa 

się poza siedzibą Urzędu Miasta nie fatygowałem p. Zdzisława Feita. Na marcowe 

posiedzenie Komisji zostanie zaproszony pan Komendant i doprecyzujemy ten 

wniosek. W związku z tym nie będziemy brać pod uwagę w sprawozdaniu tego 

wniosku, a na przyszłym posiedzeniu Komisji złożymy nowy wniosek.  

Ponieważ, że nie ma innych uwag przechodzimy do głosowania.  
 

Kto jest za przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji za 2015 r.? 
 

głosowanie: za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0 
 

Komisja przyjęła sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 

Ad.3 Sprawy bieżące. 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

W planie pracy Komisji na miesiąc styczeń był zaplanowany temat dot. ostatecznego 

kształtu projektu mpzp. dla północnej części Osiedla Uzdrowiskowego. Posiedzenie 

Komisji nie odbyło się z uwagi na fakt, że nie ma ostatecznego kształtu ww. projektu. 

W związku z tym mam pytanie do pana Kierownika, kiedy możemy się spodziewać 

ostatecznej wersji projektu? 
 

Romuald Cilski – Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego: 

Trudno mi powiedzieć, ale nie wcześniej niż na jesień.  
 

Ad.4 Zapoznanie się z funkcjonowaniem największego Zakładu Lecznictwa 

Uzdrowiskowego „Solanki Uzdrowisko Inowrocław”. 
 

 



 3 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Przedstawił materiał, który stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Zapoznaliśmy się materiałem dot. funkcjonowania Zakładu „Solanki” Uzdrowisko 

Inowrocław. Materiał jest bardzo szczegółowo przygotowany, ale może chciałby coś 

dodać Prezes Zarządu „Solanki” Uzdrowisko Inowrocław Sp. z o.o? 
 

Tadeusz Chęsy – Prezes Zarządu „Solanki” Uzdrowisko Inowrocław Sp. z o.o: 

Chciałbym poruszyć kolejny raz kwestię nieuczciwego przydzielania dotacji przez 

Marszałka, który dotuje środki tylko swoim podmiotom. Tak być nie powinno. To jest 

nieuczciwe.  

Jeśli chodzi o zakład, to przejęliśmy go z 2 mln stratami i 3 mln zadłużeniem. 

Oczywiście było to wynikiem ustawy o podatkach od nieruchomości. Na dziś 

podwoiliśmy obroty, zyski są duże bo ok. 4 mln zł. Do tej pory zainwestowaliśmy  

w nasz zakład 18 mln zł. W tej chwili remontujemy kuchnię oraz stołówkę. W planach 

mamy budowę nowego basenu oraz kortów. Chcielibyśmy, aby osoby, które nas 

odwiedzają były jeszcze bardziej zadowolone z pobytu i usług naszego zakładu. 

Dlatego opracowujemy kierunki rozwoju naszego zakładu. 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Najważniejsze, że coś się dzieje i idzie pan swoją działalnością w kierunku rozwoju. 

W tym wszystkim jeszcze ważna jest kwestia współpracy i pomocy ze strony Miasta  

i Urzędu Marszałkowskiego.  

Czy są jeszcze pytania? Nie widzę. Przechodzimy do głosowania.  
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego materiału? 
 

głosowanie: za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się - 0 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony materiał. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący zamknął 

posiedzenie Komisji.  

 

Przewodniczący Komisji 

 

Janusz Radzikowski 

 

Protokółowała 

 

Justyna Gaczkowska 


